
zápis č. 10

Zápis z jednání Školské rady Pražské konzervatoře 1. 2. 2018

Přítomni: K. Dolejšová, R. Kvapil, P. Prchal, R. Mlejnek, M. Keller, A. Habermann;

jako host P. Trojan

- ředitel upozornil na budoucí změnu financování škol ve vztahu k nepedagogickým pracovníkům, 
který se může dotknout PK více než jiných škol (a patrně i více než jiných konzervatoří) 

- cvičení studentů o víkendu v budově školy – pokračuje nový systém rozpisů; nadále bude probíhat
diskuze

- ředitel informoval o první fázi stavebních úprav Pálffyovského paláce

- ředitel informoval o svém rozhodnutí skončit ve funkci ke konci června; vypsáno výběrové řízení; 
ŠR poděkovala řediteli za práci ve vedení školy

- informace k dalšímu postupu pořízení varhan do koncertního sálu PK a školních varhan pro výuku

- příští setkání ŠR v červnu

Zapsal R. Mlejnek


